
Bostäder, både bostadsrätter och
hyresrätter. Dels för att trycket på
bostäder att hyra ökar, dels att
underlätta för äldre att flytta till ett
”lättskött” boende när ett hus eller
gård blivit för arbetsamt men ändå
kunna stanna i sitt sociala
sammanhang och således kunna
ge plats för yngre att flytta in i
befintliga fastigheter.

Bostäder
Aktiviteter för bygdens unga, en
mötesplats att vara på efter
skolan.

Ungdomsgård
Bad och utflyktsmål, lyfta platserna
i samlad plattform/portal en
lättillgänglig samlingsplats. Ta med
fornlämningar, älven, grillplatser,
naturupplevelser som Mockträsk
och tjärnarn.

Guldkornskarta
Förbättrad infrastruktur för
rekreation samt öka
attraktionskraften för både boende
och besökande. Gång och
cykelväg, ledutveckling vinter och
sommartid, led mellan Sporn och
färjan efter älven. Kunna rida
Boden – Luleå med boenden längs
vägen. 

Förbättrad
infrastruktur 

Framtidens Landsbygder 2024 
Den 30 januari 2024 bjöd Unek in till inspirationsträffen Framtidens landsbygder med temat 
”hur vi tillsammans kan stärka bygden för att skapa en attraktiv plats som gynnar oss alla”. 

Deltagarna fick diskutera kring frågeställningen: för att Unbyn/Avan ska vara den bästa bygden att bo och
verka i, vad saknar vi, vad vill vi utveckla och vilka styrkor vill vi lyfta fram ännu mer och hur gör vi vårt

område till en ännu mer attraktiv destination?

Återbruksplats, plats för detta?
Nyttja älven, se över märkning i
älven, båtturism? Badbrygga,
blommor vid färjan, lekplats för
barn, grillplats och bänkar i Avan.
Utegym, Koloniträdgård i
Råbäcken, gemensam odling,
potatisodling. Flera mötesplatser,
cafe mm. Bygga upp gamla
laxfisket, stor turistattraktion. Göra
något av naturreservatet, inte bara
låta stå outnyttjat



Utöver dessa fyra
utvecklingsområden inkom förslag på
förbättringar så som:

Utnyttja närheten till tätorten
Bro till Sävast
Saknas boende, mat och kommunikation i bygden
Kan vi lyfta något till andra plattformar tex flytta till
Boden
Bya-guider som kan historien och vill dela med sig av
detta?
Bussförbindelser, LLT skulle kunna gå ner till färjan och
vända samt belysning mellan färjan och 97an

Det kan finnas olika behov gällande den
som bor eller den som besöker bygden
men många av förslagen som kom fram
under kvällen är sådant som rent generellt
ökar attraktionskraften för alla som vistas i
området.Samtalsgrupperna önskade sig
bättre samverkan mellan Luleå och Boden
och förbättrad kommunikation och att se
styrkan i samarbete mellan Avan/Unbyn
som en bygd. 

Deltog på inspirationsträffen gjorde ca 20
personer från både Unbyn och Avan samt
några utifrån.

“Vi fick en
inspirationskväll med

väldigt positiv
stämning och ett
stort engemang

bland förslagen som
kom in! “


